
Forsvars-, Samfundssikkerheds- og Beredskabsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 14. november 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Spørgsmål 48
Vil ministeren redegøre for, om det er korrekt at Hjemmeværnet ikke er omfattet af kas
seeftersynet, hvorfor Hjemmeværnet drives med den samme økonomi som de seneste 
mange år uagtet, at der i mellemtiden er indgået en ny og dyrere overenskomst, ligesom 
diverse materialepriser er steget, og at denne økonomiske situation vil fortsætte, indtil en 
ny aftale om Hjemmeværnets økonomi indgås i forsvarsforligskredsen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Alex Ahrendtsen (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Alex.Ahrendtsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Jarlov
formand
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